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Data ze statistického úřadu hovoří za vše: Rekordně
nízká porodnost je i u nás způsobena genovými
injekcemi

necenzurovanapravda.cz/2024/11/data-ze-statistickeho-uradu-hovori-za-vse-rekordne-nizka-porodnost-je-i-u-nas-
zpusobena-genovymi-injekcemi

Už dlouhodobě zde opakovaně upozorňuji na jasnou souvislost mezi
razantním poklesem porodnosti a genovými injekcemi. Tato příčinná
souvislost byla potvrzena tvrdými daty již z několika zemí, kde
zaznamenávají rekordně nízkou porodnost.

Také u nás se hodně psalo o tom, že je porodnost na rekordně
nízkých číslech, letos se dokonce zdá, že po celá staletí nebyla tak
nízká (samozřejmě v přepočtu na počet obyvatel) jako nyní.

Včera jsem narazila na velmi zajímavý článek, ve kterém jsou
dokonce uvedena jasná statistická data. Týkají se porodnosti u nás,
včetně toho, kolik porodilo očkovaných a kolik neočkovaných žen.

Tato data může popírat jen nevzdělaný jedinec, který neumí do pěti
napočítat  nebo ten, kdo si již dal nějakou tu včelku a je tedy ve fázi
popírání, neboť si nechce přiznat, že naletěl na pohádku o
„bezpečných a účinných vakcínách“ (stačí nahlédnout na tamní
diskuzi a nejeden se v ní najde).

Mimochodem, jedním z těch, kteří data popírají jako „konspirační
teorii“ je i premiér Fiala. Do které z uvedených kategorií ho lze
zařadit si domyslete sami (možná do obou??).

Nejprve si tedy dovolím pro ty, kteří náhodou na tato data nenarazili,
citovat konkrétně z článku v PL:

Sdružení mikrobiologů, imunologů a statistiků přišlo s hypotézou, že
za pokles porodnosti v České republice může mRNA očkování proti
covidu. Jeho experti to vyčetli z dat Ústavu zdravotnických informací
a statistiky.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/11/data-ze-statistickeho-uradu-hovori-za-vse-rekordne-nizka-porodnost-je-i-u-nas-zpusobena-genovymi-injekcemi/
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Rodi-se-mene-deti-Souvislost-s-vakcinami-Fiala-se-smal-pak-vyvratili-jeho-cisla-764203
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Podle sčítání lidu, které proběhlo roku 2021, bylo přibližně 1 296
000 žen ve věku 18–39 let. Tedy v plodném věku. Z tohoto počtu
bylo žen očkovaných aspoň jednou dávkou vakcíny proti covidu do
konce roku 2022 přibližně 875 tisíc (což je asi 68 % příslušné
populace) a neočkovaných bylo přibližně 421 tisíc (32 %
populace).

Dle dat ÚZISu se v této věkové skupině v roce 2023 odehrálo
celkem 84 525 porodů, z toho 36 326 porodů u žen očkovaných
aspoň jednou dávkou vakcíny proti covidu před datem porodu (43 %)
a 48 199 porodů u žen neočkovaných (57 %).

V roce 2023 se tedy narodilo asi 114 dětí na tisíc neočkovaných
žen ve věku 18–39 let. Očkovaným ženám se narodilo pouze asi
42 dětí na tisíc očkovaných žen ve věku 18–39 let,“ uvádí SMIS.

Zde ještě zdůrazňuji, že vzhledem k nesmírné šikaně ze strany vlády
– a potažmo i některých zaměstnavatelů – si bylo nuceno mnoho
odpůrců genových injekcí zajistit falešné potvrzení o takzvaném
covid očkování.

Šlo přinejmenším o desítky (ne-li stovky) tisíc lidí, v drtivé většině v
produktivním věku. Každý z nás jistě někoho takového zná.

Takže mezi očkovanými ženami, které porodily, je nějaká (neznámá)
část neočkovaných, tedy žen, které byly očkovány jen na papíře, ale
injekci nikdy nedostaly.

Reálná čísla tak budou zcela jistě horší než uvádí statistiky.
Rozdíl mezi porodností očkovaných a neočkovaných je tedy logicky
ještě o nějaké to procento vyšší.

„Od začátku roku 2021 byla (o případné další vlivy neočištěná)
pravděpodobnost, že očkovaná žena ve věku 18–39 let počne
dítě, několikanásobně nižší než pravděpodobnost, že počne
žena neočkovaná,“ vypočítali experti SMIS.

https://smis-lab.cz/2024/10/31/propad-porodnosti-oprava-omylu-predsedy-vlady-cr/
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Na pokles porodnosti ukazují i veřejná data Českého statistického
úřadu. Podle úřadu se v roce 2021 narodilo bezmála 112 tisíc
dětí, v roce 2022 už to bylo 101 tisíc, v roce 2023 pak 91 tisíc
dětí.

Zde připomínám, že mladí se očkovali až jako poslední, většinou
konec jara – léto 2021, takže ženy, které porodily v roce 2021,
otěhotněly v roce 2020 a začátkem roku 2021. Byly tedy vesměs
neočkované.

Injekci si nechaly aplikovat až po porodu, spíš výjimečně v
těhotenství.

Důsledky injekcí se tak mohly naplno projevit až v roce 2022 a v
letech následujících. A – jak je znát na datech výše – také se naplno
projevila.

A je to znát také letos:

Za první čtvrtletí 2024 uvádí ČSÚ pokles porodnosti oproti prvnímu
čtvrtletí předchozího roku o dalších 11 %. Odhady hovoří o tom, že v
roce 2024 bude jen 82 tisíc živě narozených dětí, tedy nejméně dětí
od roku 1785, informují Seznam Zprávy.

Tolik tedy mírně okomentovaný úryvek z článku, který je mnohem
delší a mimo jiné upozorňuje na to, že Fiala data ČSÚ odmítá jako
konspirační teorii.

Ti, kteří pak v diskuzi svádí nízkou porodnost spíš na mizernou
vládu, také projevili značnou negramotnost. Proč by takto reagovaly
jen ženy očkované, zatímco u neočkovaných by se vliv mizerné
vlády neprojevil?

A jak vysvětlíte, že se totéž děje napříč Evropou (ale i v USA,
Kanadě, Austrálii, na Novém Zélandu, v Japonsku a mnoha dalších
silně proočkovaných zemích)?

https://csu.gov.cz/narozeni?pocet=10&start=0&podskupiny=133&razeni=-datumVydani
https://csu.gov.cz/rychle-informace/pohyb-obyvatelstva-1-ctvrtleti-2024
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-zivot-v-cesku-letos-se-muze-narodit-nejmene-deti-v-historii-problem-je-to-z-mnoha-duvodu-263093
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To všem snad vládne totéž co u nás? Tito komentující tedy skutečně
dosahují úrovně myšlení Fialy. Nicméně předpokládám, že jde o lidi
3x či dokonce vícekrát „očkované“ a posílené.

O jedince, kteří věřili na tečku a věří i na boostery (které jen
potvrzují, že žádná tečka neexistuje).

Kdo tedy na základě výše uvedených dat ještě stále odmítá fakt, že
za rekordně nízkou porodností stojí depopulační mRNA „vakcíny,“
pak tím jen projevuje svoji neznalost a neschopnost samostatného
myšlení.

Vlastně by takový jedinec neobstál ani na základní škole, neboť výše
uvedená matematická data hovoří zcela jasně, navíc se shodují s
poznatky ze zahraničí, kde porodnost nekolabuje jen díky vítací
politice.

Popírat tedy příčinnou souvislost mezi takzvanými mRNA Covid
vakcínami a nízkou porodností i ve světle výše uvedených důkazů
není možné. Pokud zde tuto jasnou souvislost stále nevidíte, pak
nelze než vám doporučit návrat na základní školu…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 8 Průměrně: 5]


